

講題：主耶穌愛我們 Jesus loves us

經文：腓立比書 Philippians 2:5-11

講員：張靄玲牧師 Pastor Irene Cheung

- ⁵ In your relationships with one another, have the same mindset as Christ Jesus:
- ⁶ Who, being in very nature God, did not consider equality with God something to be used to his own advantage;
- ⁷ rather, he made himself nothing by taking the very nature of a servant, being made in human likeness.
- ⁸ And being found in appearance as a man, he humbled himself by becoming obedient to death — even death on a cross!
- ⁹ Therefore God exalted him to the highest place and gave him the name that is above every name,
- ¹⁰ that at the name of Jesus every knee should bow, in heaven and on earth and under the earth,
- ¹¹ and every tongue acknowledge that Jesus Christ is Lord, to the glory of God the Father.

⁵ 你們當以基督耶穌的心為心：

⁶ 他本有神的形像，不自己與神同等為強奪的；

⁷ 反倒虛己，取了奴僕的形像，成為人的樣式；

⁸ 既有人的樣子，就自己卑微，存心順服，以至於死，且死在十字架上。

⁹ 所以神將他升為至高，又賜給他那超乎萬名之上的名，

¹⁰ 叫一切在天上的、地上的和地底下的，因耶穌的名無不屈膝，

¹¹ 無不口稱耶穌基督為主，使榮耀歸與父神。

Do you know how deep Jesus loves you?

你知道耶穌愛你有多深嗎？

1. For to us a _____ was born. (Phil. 2:5-7)
有 一 _____ 為我們而生。（腓立比書 2：5-7）
2. For to us a _____ was crucified and resurrected. (Phil. 2:8)
有 一 _____ 為我們被釘死，並復活。（腓立比書 2：8）
3. For to us a _____ is coming. (Phil. 2:9-11)
有 一 _____ 為我們再來。（腓立比書 2：9-11）

Family Thought for the Week

Are you ready for the second coming of our KING?

全家一起來思考

我們的君王將要再來，您們準備好了嗎？